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Verslag van de algemene ledenvergadering d.d. 21 maart 2024 19 uur in de Schakel 

 

 

 

1. Opening  

Afmeldingen: Carla v Cruijsberg, Sjra Bouten, Nel Tummers, Marijke Yap en Marie-Jose 

Korsten 

De voorzitter kijkt kort terug op het afgelopen jubileumjaar. 

 

2. Agenda is akkoord en wordt vastgesteld. 

 

3. Vaststellen verslag ALV 23 maart 2023: het verslag is akkoord 

Vaststellen jaarverslag 2023: Jan Burggraaf heeft een opmerking over pagina 3. Het gaat over 

de financiën, namelijk over het budget van 900 euro van de jubileumdag. Hij bedankt de 

organisatoren dat ze zo'n mooie dag hebben kunnen organiseren en zo mooi binnen het budget 

zijn gebleven. Applaus voor de organisatoren Frans Maas, Jos Frusch en Emile Verstraelen. 

 Vaststellen financieel jaarverslag 2023 en 2 nieuwe kascontrolecommissieleden: Nel 

 Smolenaars verklaart dat alles perfect in orde was. Lucia de Jong en Tonnie Timmermans 

 melden zich aan als nieuwe commissieleden, waarvoor dank. 

 Opmerking Leon Litjens omtrent de eindbalans: moet 31 december 2023 zijn. 

 Begroting 2024 wordt door Mariet kort toegelicht. Hierover zijn verder geen vragen. 

 

Er wordt decharge verleent voor het gevoerde beleid n.a.v. jaarrekening en jaarverslag 
 

4. Voorstel contributie 2024: blijft 65 euro pp; er zijn geen opmerkingen over. 

   

5. Wijzigingen bestuursleden.  

Jeanne Jülicher treedt af als bestuurslid. Ze wordt met applaus bedankt voor al het werk dat ze 

daarvoor heeft verzet. Het bestuur doet het voorstel Elly v Cauteren als nieuwe secretaris te 

benoemen. Zij wordt met applaus ontvangen. Mathea Obster wordt gewoon bestuurslid. Er 

melden zich nog geen verdere nieuwe bestuursleden. 

 

6. Continuïteitscommissie waren Frans Maas en Els v Genen. Els geeft aan hiervoor niet langer 

beschikbaar te zijn. Jos Frusch en Jan Burggraaf worden benoemd als nieuwe leden van deze 

commissie, waarvoor dank. 

Het bestuur stelt voor Jos Frusch te benoemen als vertrouwenspersoon, nu Frans Maas er niet 

meer is. Dit is akkoord. 

Hans Hendrix is samen met Rob Jetten webmaster. 
 

7. Memorabele zaken: kampioenschappen 

Er zijn meesterpunten voor Liny en Ton Hillekens, waarvoor applaus. 

Er zijn 2 25-jarige jubilarissen: Maria Reijnen en Mariet Verstappen; zij worden gefeliciteerd 

en ontvangen ieder een fles wijn. 

Lentecompetitie is gewonnen door Wiel Claessen en Wies Rutten, gefeliciteerd. 

Zomer- Herfst- en clubkampioenen zijn Rob Jetten en Maan Litjens, waarvoor ook felicitaties. 
 

8. Vanuit de TC:   – jaarplanning staat op de site. 
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– aanbeveling om toch nog een keer te proberen spellen in te voeren, daar er 

verschillende leden zijn, die de spellen later nog een keer na willen kijken. 

Duurt de avond niet te lang, is dan de vraag uit de zaal. We besluiten voortaan 

5 minuten eerder te beginnen om de eindtijd hetzelfde te houden en de spellen 

in te kunnen voeren.  

– 4-tallen-competitie: ca 20 aanwezigen geven aan belangstelling te hebben. 

Dan gaat deze door om te beginnen en te proberen op 4 april a.s. 

– Rondje Reuver gaat niet door. Het plan om 13 juli een drive te organiseren 

is lastig i.v.m. gesloten ondernemingen rond vakantietijd.. 

– Mogelijk volgen er nog aanpassingen in het programma later in het jaar. 
 

9. Rondvraag 

Rob Jetten: hij wil nogmaals voorstellen om de klok eerder aan te zetten, om daarmee eerder 

te beginnen. 

Hij stelt voor 'top integraal' ook een keer te spelen.  

Hij zou ook graag zien dat er in een andere Competitievorm gepeeld wordt; kan vaste groepen 

ook niet terug komen? 

We beginnen voortaan 19.25 uur, omdat 19.15 uur voor een paar leden te vroeg is. 

Inie Thoolen stelt voor na te denken over een schudmachine zoals ze die van een andere 

vereniging kent. 

Jos Frusch wil nogmaals Jeanne Jülicher hartelijk bedanken voor alle moeite die ze heeft 

gedaan, ook voor het onder de aandacht brengen van onze club bij clubleden elders voor onze 

drive bv. En tevens voor het organiseren van de maandagmiddagen. Een groot applaus voor 

Jeanne volgt. 
 

10. Sluiting 

Alle vrijwilligers worden nogmaals hartelijk bedankt voor de gedane moeite het afgelopen 

jaar. 

De voorzitter heeft de vergadering rond half 8 kunnen sluiten, waarna we nog tijd genoeg 

hebben om op een paar spellen na een volledig avondje te bridgen. 

 


